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שלו! הכוח  את  מכיר  לא  הוא  כי  מעכבר?  מפחד  פיל  למה 
יוצא אתה  רק  פשרות,  אין  הזה  ובקרב  האדם.  גם  ככה 

המנצח!
 הקרב הזה הוא עד הסוף.

אין דרך להתפשר.

אחד מהשניים חייב לנצח.

שניים – אתה והיצר הרע.

ליצרו לגמרי  נכנע  האשם  ושלום,  חס  הרשע,  את  מנצח  הרע  כשהיצר 
ומאפשר לו להוביל אותו רחוק מהקדושה. אבל אם הוא היה רוצה, הוא
הקטן גם  מאיתנו,  אחד  לכל  נתן  הקב”ה  כי  בקרב  להתחזק  יכול  היה 

והחלש ביותר, את הכוח הזה.
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כן, גם אדם חלש פיזית עד שאינו יכול להילחם עם האדם החלש ביותר
בעולם, שלא יכול להרים שקית של חמישה ק”ג ואין לו כוח פיזי כלל,

מבחינה רוחנית הוא יכול להתגבר כמו אריה.

כן, קראתם נכון – כמו אריה!

בעצמו, השטן  עם  ביותר,  החזק  המלאך  עם  לקרב  להיכנס  יכול  הוא 
ולהכניע אותו.

למה? כי כל אחד מאיתנו, כל יהודי, הוא בן ישראל!

למה יעקב אבינו נקרא ישראל?

אולי גם זה יעניין אתכם:

המפתח ליום מאושר

כשהשעון בבוקר מצלצל שמחה

המם של רבי נחמן

הסתכלת היום על השמים?

מלאך. משמעותך  ‘אל’  המילה  שררה,  משמעותה  ‘ישר’  המילה   – ישר-אל 
יעקב אבינו נאבק עם מלאך והכניע אותו. המלאך הזה היה השטן, יצר
הרע בעצמו. הוא נלחם עם יצר הרע והכניע אותו. כל אחד מאיתנו ירש
את הכוח הזה מיעקב אבינו. כל אחד יכול להיכנס למלחמה, למאבק עד
מוות עם המלאך האדיר הה, ובהיותו בן ישראל הוא יכול לנצח אותו.

גם אדם חלש פיזית עד שאינו יכול להילחם עם האדם החלש ביותר
בעולם, שלא יכול להרים שקית של חמישה ק”ג ואין לו כוח פיזי כלל,

מבחינה רוחנית הוא יכול להתגבר כמו אריה!

לא משנה כמה פעמים הובסת ונכנעת לתאוות שלך, ליצר הרע, אתה תמיד
יכול לקום שוב. תמיד נשאר לך כוח להכניע את היצר הרע. ותזכור את

זה היטב!

את הזה.  הדבר  את  לדעת  חייב  שהאדם  אומר,  זיע”א  מברסלב  נחמן  רבי 
הכוח והכלי האדיר הזה.

הוא מוהר”ן,  לליקוטי  בהקדמה  ושמופיע  חיבר  נחמן  שרבי  מיוחד  בשיר 
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אומר לכל יהודי:

“תתעורר, תיזכר. תזכור את הכוח שיש לך. אתה כל כך חזק ואת החושב
שאתה כה החלש. אתה כמו פיל שמפחד מעכבר. למה פיל מפחד מעכבר? כי
הוא לא מכיר את הכוח שלו. אילו היה מכיר את הכוח שלו, הוא היה
כי הרע,  יצר  השטן,  המוות,  ממלאך  מפחד  אתה  ברגע.  העכבר  את  מוחץ 
את לו  שיש  יהודי  שאתה  יודע  היית  אם  שלך.  הכוח  את  מכיר  לא  אתה 
לא וזה  אותו.  ומכניע  הרע  ביצר  נלחם  היית  אבינו,  יעקב  של  הכוח 
משנה באיה שלב נמצא הקרב הזה, קום! דע את כוחך ותנצח את הקרב!…”

למה פיל מפחד מעכבר? כי הוא לא מכיר את הכוח שלו!

כל אחד מאיתנו שיש לו מספיק עקשנות, מספיק אמונה ומספיק דעת, שיש
לו את התורה שמנחה אותו – יכול לנצח את המלחמה!

לא בשמים היא. אלא ממש כאן.

(המאמר מבוסס על דברי המחבר מתוך הספר שיח הנשמה – משיעוריו של
הרב צבי אריה רוזנפלד ז”ל)

בקישור תמצאו  אישית  צמיחה  בנושא  נוספים  ומרתקים  נפלאים  מאמרים   
הזה.
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